




 3

 4

 5

 6

 7

 5



1.   This appliance is for household use only. Do not use outdoors. 

2.  This appliance is not intended for use by persons (including children) with     

     reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and      

     knowledge, unless they have been given supervision or instruction concern    

     ing use of the appliance by a person who responsible for their safety.

3.  Children should be supervised to ensure that they do not play with the    

     appliance

4.  This appliance is intended to be used in household and similar applications     

     such as:

     -Staff kitchen areas in shops, office and other working environments;

     -farm houses;

     -by clients in hotels, motels and other residential type environments;

     -In bed and breakfast type environments; 

5.  If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its       

     service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard. 

6.  Please turn off and unplug the appliance before cleaning, maintenance or    

     relocation and whenever it is not in use.

7.  Do not immerse any part of the appliance in water or other liquid. 

8.  The heating element surface is subject to residual heat after use. 

9.  CAUTION: to prevent damage to the appliance do not use alkaline cleaning     

     agents when cleaning, use a soft cloth and a mild detergent. 

10.          Caution, hot surface, The surfaces are liable to get hot during use.

11.  That appliances are not intended to be operated by means of an external    

     timer or separate remote-control system.





After cooking, unplug the power cord and wipe the baking tray with a wet 
towel after cooling down.
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1.   Perkakas ini hanya untuk kegunaan dalam rumah sahaja. Jangan guna di luar    

     rumah.

2.  Perkakas ini tidak dibuat untuk digunakan oleh orang (termasuk kanak-kanak)     

     yang kurang keupayaan fizikal, deria atau mental, atau kurang pengalaman    

     dan pengetahuan, melainkan mereka telah diberi pengawasan atau arahan    

     mengenai penggunaan perkakas oleh orang yang bertanggungjawab terha  

     dap keselamatan mereka.

3.  Kanak-kanak harus diawasi bagi memastikan mereka tidak bermain dengan     

     perkakas ini.

4.  Alat perkakas ini hanya bertujuan untuk penggunaan dalam rumah dan    

     penggunaan sama yang lain seperti:

     -Kawasan dapur staf di dalam kedai, pejabat dan persekitaran bekerja yang    

     lain;

     -rumah ladang;

     -oleh pelanggan di hotel, motel dan persekitaran jenis kediaman yang lain;

     Dalam persekitaran jenis penginapan dan sarapan;

5.  Jika kord kuasa rosak, ia mesti diganti oleh pengilang, ejen perkhidmatan atau     

     orang yang berkelayakan untuk mengelakkan bahaya.

6.  Sila matikan dan cabut palam perkakas sebelum pembersihan, penyelengga   

     raan atau penempatan semula dan bila ia tidak digunakan.

7.  Jangan rendam mana-mana bahagian perkakas di dalam air atau cecair lain.

8.  Permukaan elemen pemanas tertakluk kepada haba sisa selepas digunakan.

9.  AWAS: untuk mengelakkan kerosakan pada perkakas jangan gunakan agen      

     pembersih beralkali semasa membersihkan, gunakan kain lembut dan deter     

     gen lembut.

10.           Berhati-hati, permukaan panas, Permukaan boleh menjadi panas     

     semasa digunakan.

11.  Bahawa perkakas tidak dibuat untuk dikendalikan melalui pemasa luaran atau      

     sistem kawalan jauh yang berasingan.





Selepas memasak, cabut palam kord kuasa dan lap dulang pembakar dengan 
tuala basah selepas sejuk.
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1.  本电器仅供室内使用。请勿在屋外使用。

2.  本设备不适合缺乏身体、感官或智力能力，或缺乏经验和知识的人（包括儿童）使用，除     

      非他们由负责他们的安全的人监督或指导使用本设备。

3.  应监督儿童，确保他们不玩耍本电器。

4.  本电器仅供家庭使用和其他类似用途，例如：

- 商店、办公室和其他工作环境中的员工厨房区域；

- 农舍；

- 酒店、汽车旅馆和其他住宅类型的客户；

- 在住宿加早餐式环境中；

5.  如果电源线损坏，必须由制造商、服务代理或有资格的人员更换，以免发生危险。

6.  在清洁、维修或搬迁前及不使用时，请关闭并拔下电器电源。

7.  请勿将电器的任何部分浸入水或其他液体中。

8.  发热体表面在使用后受余热。

9.  注意：为避免损坏电器，清洁时请勿使用碱性清洁剂，请使用软布和温和的清洁剂。

10.           小心，表面很烫，使用过程中表面可能会变热。

11.  不得通过外部定时器或单独的远程控制系统来操作该设备。





烹饪完成后，拔下电源线，等待机身冷却，然后使用湿布擦拭烤盘。








